
Zápis č. 03 2010
z jednání zastupitelstva obce Mochov, konaného dne 14. 4. 2010 v 18.00 hodin

v zasedací místnosti OÚ Mochov

Přítomni: Libor Bezucha, František Bouček, Petr Bureš, Jitka Frydrychová, Jaroslav Kohout, Ing. 
Ladislav Marek Jaroslav Šafr, Karel Šafr, Zdeňka Ulrychová, 

Omluveni: Hálka Mičicová

1) ZO projednalo čerpání rozpočtu k 31. 3. 2010.
ZO schvaluje (9 pro)

2) „Obchodní centrum Čelákovice“ k. ú. Čelákovice – vyjádření k oznámení podle přílohy č. 
3 k zákonu č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí a o změně některých 
souvisejících zákonů.

Starosta obce informoval přítomné, že Krajský úřad Středočeského kraje vydal závěr zjišťovacího 
řízení, stanovisko obce již není vyžadováno.
ZO bere na vědomí

3) Dodatek č. 2 ke Smlouvě o komplexním provozování veřejného vodovodu a kanalizace 
obce Mochov č. 8/2007/VAK ze dne 28. prosince 2007.

ZO projednalo dodatek, kterým se dosavadní výše zálohy pouze rozděluje na část přináležející 
k vodnému a na část přináležející ke stočnému.
ZO schvaluje (9 pro)

4) Projednání povodňového plánu správního území obce Mochov
ZO projednalo a schválilo povodňový plán správního území obce Mochov a jmenovalo následující 
členy povodňové komise:
Ing. Ladislav Marek – předseda
Libor Bezucha – zástupce předsedy
Karel Šafr – člen
Fratišek Bouček – člen
Alice Moravcová – zapisovatelka
ZO schvaluje (9 pro)

5) Žádost Č.j. 101/2010 firmy EuroMethan a.s. o projednání možné výstavby Linky na 
zpracování bio materiálů

ZO projednalo žádost firmy EuroMethan a.s. a vyslovilo nesouhlas s případnou výstavbou Linky na 
zpracování bio materiálů.
ZO zamítá (5 proti, 4 pro)

6) Žádost Č.j. 128/2010 Ministerstva dopravy o vyjádření ve věci „Výrobní areál obchodní 
společnosti AD-Net, spol. s r.o., plechová hala na pozemku par. č. 1597/1v k.ú. Mochov.

ZO žádost projednalo a sděluje k ní, že v případě podání žádosti o změnu územního plánu, která by 
výše uvedený pozemek zařadila do zastavitelné plochy obce, bude vydáno zamítavé stanovisko.
ZO schvaluje (9 pro)



7) Projednání nabídek na vysprávku výtluků a děr na místních komunikacích 
ZO obdrželo několik nabídek na provádění oprav místních komunikací, na základě prověření 
retencí a porovnání nabídkových cen ZO souhlasí, aby opravy byly prováděny prostřednictvím 
SÚS. Zastupitelé obce navrhnou do konce dubna části místních komunikací, které je třeba opravit.
ZO schvaluje (9 pro)

8) Projednání přerušení provozu mateřské školy od 7. 7. 2010 do 27. 8. 2010
ZO souhlasí s přerušením provozu v době od 7. 7. 2010 do 27. 8. 2010 a ukládá ředitelce MŠ najít 
jednu novou pracovnici tak, aby bylo možno tuto dobu zkrátit o 2-3 týdny a začít hledat druhou 
pracovnici pro dostavovanou třídu. Tím bude umožněno výrazné prodloužení provozní doby MŠ.
Ředitelka vždy předloží k posouzení návrh na přijetí dětí do MŠ komisi jmenované ZO, jejími 
aktuálními členy jsou: Ing. Ladislav Marek, Jitka Frydrychová, Zdeňka Ulrychová.
ZO schvaluje (9 pro)

9) Schválení nákupu pozemku parc. č.: 249/7 a zřízení věcného břemene na pozemku parc. 
č.: 249/1 to vše v k.ú. Mochov

ZO souhlasí s nákupem pozemku parc. č. 249/7 o výměře 213 m² za cenu 1.500,- Kč/m² a zřízení 
věcného břemene na pozemku parc. č. 249/1 za úplatu 30.000,- Kč. Pozemek bude použit na 
vybudování kanalizace v ulici Na Hrázce.
ZO schvaluje (9 pro)

10) Pracovněprávní vztah Mgr. Andrey Koubíkové , ředitelky Základní školy Mochov
ZO na základě spokojenosti s dosavadním působením výše jmenované ve funkci ředitelky školy,
souhlasí se změnou jmenování do funkce, kterým se toto jmenování mění na dobu neurčitou.
ZO schvaluje (9 pro)

11) Žádost občanského sdružení Mochov – místo pro život, o. s.
ZO žádost projednalo a souhlasí, že jakékoliv eventuelní jednání s RWE bude probíhat 
transparentně a za účasti široké veřejnosti. Od zamítnutí záměru dne 4. 12. 2009 však nikdo o žádné 
jednání ani nepožádal.
ZO schvaluje (9 pro)

12) Likvidační komise
ZO jmenovalo likvidační komisi v následujícím složení:
Libor Bezucha – předseda
Jaroslav Kouhout – člen
Jitka Frydrychová – člen
ZO schvaluje (9 pro)

13) Hluk z dálnice D11
Starosta informoval přítomné o dosavadním jednání s ŘSD a Krajskou hygienickou stanicí, jako 
lokalita pro měření hlučnosti byl vybrán venkovní prostor domu p. Františka Boučka a areál 
bývalého cukrovaru.
ZO schvaluje (9 pro)

14) Péče o obec a nakládaní s odpady.
ZO projednalo umístění kontejneru na bio odpad ve sběrném dvoře a pořízení traktoru s valníkem.
ZO schvaluje (9 pro)



15) Výběr dodavatele – dostavba MŠ
Starosta vyzval k předložení návrhů na stavební firmy, které budou osloveny k podání nabídky na 
dostavbu MŠ, a to do pátku 23. 4. 2010.
ZO bere na vědomí

16) Dětské hřiště
ZO projednalo návrhy vhodných lokalit a rozhodlo, že nejvhodnějším řešením je dohoda o 
dlouhodobém symbolickém pronájmu části Sokolského hřiště v ulici Na Hrázce a vybudování 
dětského hřiště v těchto prostorách. Obec Mochov bude investorem a provozovatelem. Na zajištění 
dohledu a chodu hřiště bude spolupracovat se sdružením Mochov - místo pro život, o.s.
ZO schvaluje (9 pro)

Zapsal:           Jitka Frydrychová

Zápis ověřil:  Libor Bezucha Ing. Ladislav Marek
     starosta obce

          Karel Šafr




